
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rakoviciach   

konaného dňa  29. júna 2020  

 

Prítomní: 

 

Starosta obce    -     Dušan Daloš                          

 

Poslanci OZ     -     Daniel Današ                      

                               Ing. Marek Hevier 

        Janka Horylová 

        Anna Magalová    

        Monika Masárová 

          

Ostatní prítomní:    Ing. Lucia Duračková – kontrolórka obce 

Jarmila Chnápková - zapisovateľka  

          Martina Micháliková – účtovníčka 

                                Ing. Tatiana Nevolná – Rezort Piešťany, výkonná riaditeľka 

                                Ing. Mgr. Michal Bezák - Rezort Piešťany, predseda predstavenstva,  

                                            viceprimátor Mesta Piešťany  

                                Lukáš Pavlech – manažér Mikroregiónu nad Holeškou 

                                     
Program rokovania: 

 

1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Rezort Piešťany 

4. Zmena rozpočtu obce k 30.6.2020 

5. Odpady 

6. Originálne kompetencie - školstvo  

7. Rôzne 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

R o k o v a n i e : 

 

Bod 1. Otvorenie zasadnutia a určenie overovateľov zápisnice 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva zahájil starosta obce p. Dušan Daloš. Starosta obce  

konštatoval, že na rokovaní sú prítomní všetci poslanci obecného zastupiteľstva, čím je OZ 

uznášaniaschopné. Starosta privítal na zasadnutí 2 zástupcov Rezortu Piešťany a manažéra 

MNH. Ďalej starosta oboznámil prítomných poslancov s programom zasadnutia OZ, ktorý 

poslanci obdržali na pozvánkach. Za overovateľov zápisnice určil starosta obce poslancov 

Ing. Mareka Heviera a Annu Magalovú. O programe zasadnutia dal starosta hlasovať. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 
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U z n e s e n i e   č.  50/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e 
rokovať na zasadnutí OZ podľa programu uvedeného na pozvánkach.  

 

Bod 2. Kontrola uznesení 

 

Kontrolu uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ konané dňa 17.06.2020 previedol 

starosta obce p. Dušan Daloš. Konštatoval, že uznesenia z predchádzajúceho OZ boli splnené 

alebo sa priebežne plnia.  

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

U z n e s e n i e  č.  51/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

k o n š t a t u j e, 

že uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia OZ boli splnené, priebežne sa plnia. 

 

Bod 3.  Resort Piešťany 

 

Starosta obce p. Dušan Daloš otvoril ďalší bod rokovania. Privítal na zasadnutí obecného 

zastupiteľstva zástupcov organizácie Rezort Piešťany: Ing. Tatianu Nevolnú, výkonnú 

riaditeľku a Ing. Mgr. Michala Bezáka, predsedu predstavenstva a viceprimátora Mesta 

Piešťany, a Lukáša Pavlecha, manažéra Mikroregiónu nad Holeškou. Starosta hovorí, že od 

svojho nástupu na predsedu MNH sa snaží o to, aby s primátormi Mesta Piešťany nadviazal 

spoluprácu, Mesto Piešťany a okolité obce. Nastáva možnosť spolupráce, obec Rakovice sa 

možno stáva takým rukojemníkom, keď chceme, aby sa mikroregión rozvíjal, napredoval, 

musí aj obec Rakovice – obec kde má sídlo mikroregión, vstúpiť do Rezortu Piešťany – byť 

jej členom. Ja som v prvom rade za to, aby sme sa prezentovali, či už na výstavách, 

v propagačných materiáloch. Je ťažká finančná situácia, každý zápasí s eurom. Momentálne 

nenapredujú aktivity, projekty rozvojové programy v rámci turizmu, cestovného ruchu, 

agroturistiky. Považoval som za potrebné, aby Vás oslovili z organizácie cestovného ruchu 

a mikroregiónu. Dávam slovo pani riaditeľke Ing. Nevolnej. Oblastná organizácia cestovného 

ruchu je vlastne združenie organizácií, samospráv, podnikateľských subjektov, ich účelom je 

vytvárať priaznivé podmienky pre prezentáciu destinácie. Ponúkame Vám možnosti 

odprezentácie. Minimálny ročný vklad je 1.000 eur, naspäť od nás dostanete tieto finančné 

prostriedky, nakoľko máme dotácie z ministerstva dopravy. Dotácia však musí byť viazaná na 

určité aktivity, na usporiadanú akciu. Dôležitá je spolupráca medzi subjektami, spoločne 

dokážeme viac, máme tu veľa príležitostí ako tráviť svoj voľný čas. Viditeľná aktivita - 

francúzsky hovoriaca upútavka na návštevu nášho regiónu. 

Ing. Mgr. Michal Bezák – od apríla, mája minulého roku ozdravujeme, konsolidujeme 

organizáciu. Prioritou je propagácia destinácie Piešťany a okolitých obcí. Jeden z benefitov je 

aj to, že sa Vám vklad do organizácie vráti prostredníctvom dotácie na uskutočnenú akciu.  

Nový primátor Mesta Piešťany zvolal na začiatku volebného obdobia všetkých okolitých 

starostov, témou bola vzájomná spolupráca vrámci oblastnej kancelárie cestovného ruchu. 

Odvtedy sa už uskutočnili 3 stretnutia. 
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Manažér MNH Lukáš Pavlech -   už v minulom roku sme chceli vstúpiť do 

Rezortu Piešťany, videli sme v tom potenciál. Schádza sa tu partia ľudí, podnikateľov, 

zástupcov samospráv, ktorí niečo chcú robiť a chcú posunúť tento región dopredu. 

V spolupráci Miestna akčná skupina a Rezort Piešťany ideme zavádzať regionálny produkt 

„Piešťansko“ – ocenenie kvality, ktoré môže dostať produkt, služba, výrobky, ktoré 

pochádzajú z tohto regiónu. Samozrejme tu budú stanovené kritériá, komisia, ktorá bude 

ocenenie udeľovať. Máme tu veľa podnikateľov, ovocinárov, vinárov, včelárov. Na výstavách 

určitým spôsobom zviditeľňujeme našich podnikateľov, napríklad z Rakovíc včelára. Tu 

vidíme, že aj televízie by mali o prezentácie regiónov záujem.   

Mgr. Bezák - Dôležité je prilákať návštevníka, ponúknuť mu veľa spôsobov zážitku a podržať 

ho v regióne čo najdlhšie. Snažíme sa urobiť destináciu čo najpríťažlivejšou 

a konkurencieschopnou.  

Starosta hovorí, že nedá mu povedať pripomienky – ako sa dozvedia návštevníci čo tu máme, 

len cestou propagácie, propagácia je dôležitá.  

Ing. Nevolná dopĺňa, že vždy je tu možnosť vystúpiť z členstva. Keď zhodnotíte, že to nič 

obci neprináša, môžete členstvo ukončiť. Momentálne je v Rezorte 17 členov, minulý rok 

bolo 8 členov.  

Ing. Hevier hovorí, že v minulosti platilo pravidlo, že členom môže byť len obec. 

Ministerstvo dopravy stále nevie zaradiť kam patria mikroregióny, MNH bolo založené ako 

záujmové združene právnických osôb, pri zakladaní bola členom aj Stredná odborná škola, 2 

roky po založení je mikroregión združenie obcí. Keď chcú po nás nejaké povinnosti, tak nás 

berú ako samosprávu, keď my chceme nejaký finančný príspevok, tak nás berú ako tretí 

sektor. Keď chce mikroregión a podnikateľské subjekty vstúpiť do rezortu, tak musí byť aj 

obec, v ktorej má sídlo mikroregión alebo iný subjekt členom tohto rezortu. Sídlom MNH je 

Stredná odborná škola regionálneho rozvoja, Rakovice č. 25. Ing. Hevier hovorí, že vychádzal 

z negatívnych informácií, ktoré boli v minulosti prezentované, nič nové a iné prezentované 

nebolo. Teraz pri týchto informáciách o podmienkach vstupu iných subjektov do rezortu to 

mení situáciu. Starosta hovorí, že s pani riaditeľkou SOŠ stál pri zrode Mikroregiónu a chce, 

aby sídlo v Rakoviciach zostalo. Trápil sa viac rokov s mikroregiónom a teraz, keď by mali 

prísť nejaké čerešničky, tak sa toho vzdáme. Tu je potenciál v strednej škole či už pre žiakov 

a občanov. Ak požiadame o dotáciu, akcia sa neuskutoční, tak dá sa čerpať dotácia aj na 

budúci rok. Stránka na web rezortu je: www.visitpiestany.sk, pracuje sa na marketingovej 

stratégií, nie sú veľmi viditeľné tieto práce. Každý z členov má svoj pohľad, spojiť ich je 

ťažké. Mikroregión chce pretaviť do prezentácie aj tie obce, ktoré napríklad nebudú chcieť 

alebo nebudú môcť z finančných dôvodov vstúpiť do rezortu. Máme pamiatky, ktoré sú malé, 

snažíme sa prezentovať celý mikroregión. Výstavy cestovného ruchu sme  absolvovali cez 

VÚC, také podmienky aké nám dávajú oni, nám nedá nikto. Oni nám dávajú možnosť 

prezentácie. Samostatný stánok stojí napríklad v Bratislave nejakých 10-12 tisíc eur. Nemáme 

na to, aby sme si sami platili účasť na výstavách, ani napríklad mesto Vrbové alebo Piešťany 

nejdú na výstavu samé, nemajú na to dostatok financií, aby si toto platili. Mikroregión 

a Rezort Piešťany zastupujú viaceré obce, takže aj prezentujú viaceré obce naraz.  Ing. Hevier 

hovorí, že obec Rakovice ako samotná obec nie je stavaná na to, aby profitovala z cestovného 

ruchu, máme tu niečo čo nám vie propagovať Mikroregión. Keď musí byť obec, v ktorej má 

sídlo Mikroregión, členom Rezortu, tak je to zase iný pohľad na vec, musíme však aj u nás 

v rozpočte hľadať finančné prostriedky. V každom prípade sme ochotní o tom uvažovať. Keď 

ich nájdeme v rozpočte, musíme aj vedieť, aké podmienky budú na čerpanie dotácie, na aké 

aktivity ich budeme môcť vyčerpať. V čase koronakrízy ich však nebudeme mať kde minúť. 

Keď bude v obci cyklotrasa,  zase budú Rakovice v inej polohe. Musíme si na to sadnúť, 

rozobrať čo to prinesie obci a čo to prinesie Mikroregiónu. Uzatvoríme diskusiu. Starosta 

poďakoval zástupcom spoločnosti Rezort Piešťany a manažérovi MNH, ktorí zo zasadnutia 

OZ odišli. Informácia účtovníčky obce ohľadom finančných prostriedkov v rozpočte je taká, 

že budeme hľadať. Zatiaľ však nevieme ako dopadneme s originálnymi kompetenciami, 

nevieme aká bude situácia do konca roku. Do Rezortu však môžeme vstúpiť aj neskôr. 

http://www.visitpiestany.sk/
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Napríklad je potrebné zistiť, či budeme platiť ročný poplatok 1.000,00 eur, aj keď budeme 

vstupovať až v II. polroku roku. Ing. Hevier hovorí, že by nebol rád, aby obec Rakovice bola 

prekážkou toho, aby Mikroregión nad Holeškou nemohol plnohodnotne fungovať vrámci 

Rezortu Piešťany. Poslankyňa Horylová hovorí, že je v tomto taká konzervatívna, rozhodli 

sme sa, že vrámci šetrenia nebude poskytovať dotácie našim, kolkári majú kratšiu sezónu, 

dôchodcovia nemajú od nás nič. Každý však nemal ani kde míňať, keďže bolo všetko 

zatvorené. Teraz sa nevieme vyjadriť k tomu odkiaľ peniaze zobrať. Poslankyňa Magalová 

hovorí, že si myslí, že by sme tam mali vstúpiť. Na budúce zastupiteľstvo sa k tomu ešte 

vrátime, zistíme o členskom príspevku ako platiť, či alikvotne.        

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  51/2020/1 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e 

informácie prítomných hostí ohľadom činnosti spoločnosti Rezort Piešťany a spolupráce 

s Mikroregiónom nad Holeškou. 

 

Bod 4.  Zmena rozpočtu obce k 30.6.2020 

 

Materiály k zmene rozpočtu obce na rok 2020 obdržali poslanci s pozvánkou na zasadnutie 

OZ.  V príjmoch na poplatku za komunálny odpad bolo vyrubené o 150,00 € ako sme mali 

naplánované, tie navrhujeme vo výdavkoch na odvoz odpadov. Grant 70,00 € je vo 

výdavkoch použitý na materiál týkajúci sa COVID-19. Zo štátneho rozpočtu sme obdržali 

dotáciu vo výške 2.000,00 € na sčítanie obyvateľov, domov a bytov 2020/2021. Normatívne 

finančné prostriedky na prenesené kompetencie pre školstvo sa zvýšili o 50,00 € - zvýšené 

náklady na tlač a distribúciu vzdelávacích materiálov, nevyhnutných písacích potrieb 

a ďalších pomôcok pre tých žiakov, ktorým v čase vyučovania v školách v rámci 

zabezpečenia prístupu ku vzdelávaniu nie je možné distribuovať vzdelávacie materiály 

elektronickou formou. Vo výdavkoch ich bude mať základná školy. 20 000,00 € sú finančné 

prostriedky z Environmentálneho fondu za odpady, ktoré sú vo výdavkoch navrhnuté na 

odpady s kódom zdroja 45. Celkové zvýšenie v príjmoch aj vo výdavkoch je o sumu 

22.270,00 €. Kontrolórka sa vyjadrila, že nemá k návrhu zmeny rozpočtu žiadne pripomienky. 

Starosta dal o zmene rozpočtu k 30.6.2020 hlasovať.  

  

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  52/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e       
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zmenu rozpočtu obce Rakovice na rok 2020 (tvorí prílohu zápisnice), ktorou sa rozpočet obce 

na rok 2020 zvyšuje v príjmovej i výdavkovej časti. Upravený rozpočet na rok 2020 tvorí 

v príjmoch čiastku 1,440.593,00 € a vo výdavkoch tvorí čiastku 1,440.593,00 €. 

 

Bod 5. Odpady 

 

Mali by sme sa skôr venovať odpadom skôr ako budeme rozmýšľať nad novým VZN 

o komunálnych odpadoch. Obec zabezpečuje pre občanov drvenie a zber biologického 

odpadu zdarma na jar a na jeseň. Občania vo veľkom využívajú tento zber, ale mimo tohto 

zberu by mali občania za tieto služby platiť. Niektorí občania privezú na zberný dvor 

biologický odpad, my ho musíme zdrviť, máme s ním určité náklady. Niekto vo veľkej miere 

využíva zberné miesto, vozí tam veľa odpadu a zaplatí taký istý poplatok ako iní občania, 

ktorí vôbec na zberné miesto nechodia – nevyvážajú sem odpad. Musíme sa zamyslieť aj 

mierou triediteľnosti, či je spravodlivá, transparentná. Nemáme vyriešený vývoz objemného 

odpadu na zberné miesto. Legislatíva od 1.1.2021 ukladá obciam zabezpečiť vývoz 

kuchynského odpadu, biologicky rozložiteľného odpadu, ktorý nepatrí do kompostu. 

Prebiehajú rokovania so spoločnosťou Marius Pedersen  a.s. na zabezpečenie váženia každej 

nádoby, evidenčný systém by sme chceli zosúladiť s naším evidenčným systémom JRK. MP 

navrhuje určitý systém zberu, len by mal vzniknúť ďalší zber zmesového komunálneho 

odpadu. Starosta hovorí, že má predstavu ako znížiť náklady na zvoz, zvážali by sme si to 

sami. Sáčky z domácností by boli v umelých košíkoch, košík sa vyloží von pred 

nehnuteľnosť, sáčky by sa zbierali našimi pracovníkmi, zvážalo by sa to na jedno miesto 

vrámci mikroregiónu. Od 1.1.2021 na skládku nemôže ísť neupravený odpad, to znamená 

musí byť roztriedený. Technicky to nemá šancu ani nikto pripraviť. Poslankyňa Horylová 

hovorí, že keď má niekto konáre mimo jarného a jesenného upratovania, dá si to podrviť 

a odviesť, za službu zaplatí, ale ten čo sám dovezie na zberné miesto neplatí nič. Toto by sme 

mali tiež spoplatniť. S tým poslanci súhlasia. Mali by sme zaviesť aj evidenciu odpadov 

a jeho váženie na zbernom mieste. Ing. Hevier hovorí, aby sme jarné a jesenné drvenie 

zachovali. Už teraz by sme sa mali zaoberať mierou triediteľnosti.        

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  53/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

b e r i e   n a   v e d o m i e       
informácie starostu k problematike odpadového hospodárstva. 

 

Bod 6. Originálne kompetencie - školstvo 

 

Starosta otvoril ďalší bod rokovania. Kontrolórka zisťovala, či je možné určiť školné zvlášť 

pre rakovické deti a zvlášť pre deti z iných obcí. V súčasnosti je to možné, od 1.1.2021 to už 

možné nebude. Pracovníčka obecného úradu zisťovala výšku školného vo viacerých obciach 

nášho regiónu pre informáciu. Starosta navrhuje, aby školné v materskej škole bolo 30 – 35 

eur. Akým spôsobom by sme však zvýhodnili naše rakovické deti. Kontrolórka hovorí, že 

zvýšené školné by nám malo vykryť zvýšené náklady na prevádzku materskej školy, a z čoho 

by ste chceli rakovickým deťom vrátiť. Máme už vypočítané koľko nám reálne chýba? 
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Nevieme koľko financií dostaneme a aké reálne náklady budeme mať. Prečo to 

nevychádza našej obci, a iným obciam to vychádza. Iné obce majú vyššie dane, vyššie 

poplatky, daň za jadrové zariadenie, nakoľko sa to odvíja od výmery, majú viac obyvateľov. 

Napríklad v roku 2019 sme dali na originálne kompetencie sumárne 212.000,00 eur. 

Podielových daní sme dostali 321.000,00 eur. Poslankyňa Horylová navrhuje zvýšiť školné 

v materskej škole na 20,00 eur. Ing. Hevier navrhuje zvýšiť všetko školné o 100 %, to 

znamená školné v materskej škole, školné v ŠKD, školné v CVČ zvýšiť na 6,00 eur za každý 

krúžok, zvýšime tiež réžiu v školskej jedálni na každé jedlo o 100 % od nového školského 

roku od 01.09.2020. Deti v materskej škole majú stravnú jednotku 1,45 € na 1 deň, deti 

v škôlke – predškoláci majú nárok na dotáciu na stravu vo výške 1,20 € na 1 deň, školné 

predškoláci neplatia. Rodičia škôlkarov platia za stravu napríklad 30,00 eur a školné bude 

24,00 eur, majú deti pod dohľadom zabezpečené, majú činnosť, v súkromnej škôlke by to 

mali určite drahšie. Vieme odôvodniť zvýšenie školného, nakoľko nemáme financie na 

vykrytie nákladov v jednotlivých školských zariadeniach, to znamená na originálne 

kompetencie. Mali by sme sa v centre voľného času zamerať na kvalitu, nie na kvantitu. Keď 

sa rodič rozhodne, že dieťa bude chodiť do jedného krúžku, zaplatí 6,00 eur a keď sa 

rozhodne pre 2 krúžky, zaplatí 12,00 eur. Poslankyňa Horylová sa pýta, či máme aj nejaké 

sociálne prípady, deti v hmotnej núdzi by za krúžky platiť nemali, alebo by mali platiť len 50 

% zo školného malo by to byť uvedené vo VZN. Musia nám títo rodičia priniesť potvrdenie 

o tom, že sú v hmotnej núdzi. Ak sa v škole vyberie školné, musíme im ho vrátiť, použije sa 

v škole. Poslanci sa zhodli na návrhu Ing. Heviera, zvyšovať o 100 % všetko – každé školné 

a aj režijný poplatok za odoberanie stravy.   

   

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  54/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

o d p o r ú č a   s t a r o s t o v i        

pripraviť návrh VZN o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach, ktorých zriaďovateľom je obec Rakovice (nariadenie o určení 

výšky príspevku v školách a školských zariadeniach), ktorý bude platiť od 1.9.2020. 

 

 Bod 7.  Rôzne 

 

7.1. 

Starosta informoval poslancov, že po dohode nájomníka bytu v bytovke č. 210 Pavla Bábika 

a Andrey Šutekovej, ktorej bol priznaný uvoľnený nájomný byt v bytovke č. 209, si uvedení 

nájomníci tieto byty vymenili. P. Šuteková zostala bývať v bytovke č. 210 a p. Bábik sa 

presťahuje do bytovky č. 209. Starosta to nedával na schválenie poslancom, lebo 

nepredpokladal, že by niekto mal pripomienky, nakoľko obidvaja majú schválený nájomný 

byt. Pripomienky mala poslankyňa Magalová, prečo keď bol byt pridelený p. Šutekovej, 

nebude tam ona bývať. Nájomník si doteraz neplnil svoje povinnosti vo vedľajšej bytovke, 

napríklad upratovanie. Pri stretnutí nájomníkov so starostom sa riešilo aj to, že nákladné auto 

by nemalo parkovať pri bytovkách.   
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7.2. 

Starosta informoval poslancov o tom, že ho policajti ohľadom znečistenia detského ihriska 

zatiaľ neinformovali, vypýtali si len informácie z Okresného úradu Piešťany, odboru 

životného prostredia, ktorému sme podklady od firmy, ktorá znečistenie vykonala a spísala 

o tom záznam, zaslali my. Nakoniec to asi ostane tak, že nám to pošlú a budeme si to 

vyšetrovať my.  

 

7.3. 

Starosta minulý víkend nebol doma, ale viacerí občania sa sťažovali na hlasitú hudbu v piatok 

26.6.2020. Máme aj sťažnosti mailovou poštou. Na ihrisku pred hasičskou zbrojnicou bola 

súkromná oslava, o ktorej obecný úrad ani starosta nemal vedomosť. Hlasitá hudba bola až do 

1:00 hodiny v noci. Žiadna spoločenská akcia v obci nebola hlásená. Ing. Hevier hovorí, že je 

potrebné dotyčného občana, ktorý mal oslavu na miestnom ihrisku v piatok 26.6.2020, 

predvolať na prerokovanie na obecný úrad. Zistíme akú pokutu je možné uložiť za rušenie 

nočného kľudu, je potrebné to riešiť. Spätne už spánok nikomu nenavrátime, ale ak máme 

oficiálne sťažnosti, musíme to riešiť jednak pre výstrahu ostatných, aby sa nám takéto akcie 

neopakovali. Predseda DHZ bol upovedomený o tejto akcii, ale nepredpokladal, že by mohla 

byť oslava taká hlučná. Oslávenec bol Dávid Lužák. Postih vyvodíme voči nemu. Starosta 

a zástupca starostu si predvolajú menovaného na prerokovanie priestupku na obecný úrad. 

Bude tu aj finančný postih? Poslanci sa zhodli na finančnom postihu, nebudeme siahať až na 

strop možnej pokuty. Po prerokovaní priestupku bude vydané rozhodnutie s určením výšky 

pokuty. 

 

Hlasovanie: 

Počet poslancov:                                            5 

Počet prítomných poslancov:                        5 

Počet prítomných poslancov pri hlasovaní:  5 

Hlasovanie:   za:            5 

                      proti:        0 

                      zdržal sa:  0 

 

U z n e s e n i e   č.  55/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Rakoviciach 

s c h v a ľ u j e       

riešenie rušenia nočného kľudu v noci z 26.6.2020 na 27.6.2020 občanom obce Dávidom 

Lužákom. Starosta a zástupca starostu prejednajú s menovaným tento priestupok na Obecnom 

úrade Rakovice a po prerokovaní bude vydané rozhodnutie za porušenie nočného kľudu 

s finančným pokutou. 

        

Bod 8. Diskusia 

 

Ing. Hevier sa pýta kedy uskutočníme brigádu. Orezávanie stromov je povolené, výrub nie. 

Brigádu dáme až na september na 19. alebo 26.9.2020.  

 

Poslankyňa Horylová má veľmi dobré odozvy od našich aj cudzích občanov na výsadbu na 

cintoríne. Ďalší víkend sú v obci hody, je teraz 15 výročie vysviacky kostola, nerobia sa 

žiadne akcie na hody, bolo by vhodné, aby si starosta povedal pár slov k tomuto do rozhlasu. 

Páčilo sa jej, keď začal COVID, že spravil starosta oznam do rozhlasu. Veď starostovi to 

najviac prináleží, aby informoval občanov.  

 

Starosta informoval poslancov, že tu prebehla prvá akcia po CORONE – Majstrovstvá 

Slovenska neregistrovaných družstiev v kolkoch. 
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Nikto z poslancov nemal ďalší príspevok do diskusie.  

 

Bod 9. Záver 

 

Nakoľko neboli vznesené žiadne iné pripomienky ani dotazy, starosta obce p. Dušan Daloš 

program rokovania ukončil a poďakoval prítomným za účasť. Ďalšie rokovanie bude 

4.8.2020.  

 

 

 

Overovatelia zápisnice:     Ing. Marek Hevier                     ............................................. 

 

                                           Anna Magalová                         ............................................. 

 

 

Zápisnicu zapísala:            Jarmila Chnápková                    ............................................. 

 

 

 

 

 

                                                  Dušan Daloš 

                                                  starosta obce 


